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Geachte leden van de raad, 
 
Gisteravond is het na de wedstrijd van FC Utrecht tegen Go Ahead Eagles tot een enorme 
geweldsuitbarsting gekomen. Grote stenen, putdeksels, dakgoten, fietsen, vuurwerk en al het 
materiaal dat verder op straat voorhanden was werd richting de politie gegooid. Er werden leistenen 
uit de grond gerukt en gegooid, waardoor agenten gewond raakten. Eén ME-er is in het ziekenhuis 
beland met bewustzijnsverlies. Ook onschuldige omstanders raakten gewond. Ouders die met hun 
kinderen een mooie wedstrijd wilden bijwonen raakten in het nauw. Agenten voelden zich 
genoodzaakt om waarschuwingsschoten te lossen. Ook de beveiligers en stewards van FC Utrecht 
hebben zich tot het uiterste moeten inspannen om de situatie onder controle te krijgen. Wat zich hier 
heeft afgespeeld is met geen pen de beschrijven en veroordeel ik ten zeerste.  
 
Geweld tegen politie 
Aan het eind van zondagavond ben ik aanwezig geweest bij het bureau aan de Kroonstraat om de 
debriefing van de ingezette ME-ers en andere aanwezige politiemensen bij te wonen. Dit heeft diepe 
indruk op mij gemaakt. De druk op onze agenten is al weken enorm en de optelsom van het fysieke 
en verbale geweld waar zij constant mee te maken krijgen trekt een heel zware wissel op ze.  
 
Politiemensen zijn dag en nacht in touw om de veiligheid in onze samenleving te waarborgen. In 
reactie daarop krijgen ze nu te maken met filmen, uitschelden en allerlei andere vormen van 
intimidatie, alsof het de normaalste zaak van de wereld is.  
 
Het raakt niet alleen hen als beroepsgroep, maar ook hun integriteit als mens. Ik maak me grote 
zorgen over deze toenemende escalatie, of dat nu is bij demonstraties of bij voetbalwedstrijden, en 
vind het nodig om me daarover hardop uit te spreken. Het is echt essentieel om met elkaar in rustiger 
vaarwater te komen, want deze situatie is niet langer houdbaar. We houden dit met elkaar zo niet 
langer vol. Daarom blijft het geweld van afgelopen zondag niet zonder gevolgen voor (de toekomstige 
wedstrijden van) FC Utrecht. Met deze brief informeer ik u over de maatregelen en de vervolgstappen 
die de driehoek neemt. 
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Strafrechtelijk onderzoek 
Op dit moment is er een grootschalig onderzoek gestart om de aanstichters van het geweld op te 
sporen. De mensen die zich hieraan schuldig hebben gemaakt worden strafrechtelijk vervolgd en 
kunnen rekenen op een stadion- en/of gebiedsverbod. Indien mogelijk wordt de ontstane schade op 
hen verhaald door middel van civielrechtelijke procedures.  
 
Wedstrijd zonder publiek 
Daarnaast heb ik besloten, in overleg met de driehoek, dat de eerstvolgende thuiswedstrijd in de 
Eredivisie door FC Utrecht zonder publiek wordt gespeeld. Ik ben me ervan bewust dat dit een unicum 
is, maar gezien de situatie van afgelopen zondag is dit een passende maatregel. Ik zal ook niet 
schromen om ook bij andere wedstrijden geen publiek toe te staan, als deze situatie zich herhaalt. In 
het stadion worden daarnaast netten geplaatst aan de zijkanten van het uitvak om het over en weer 
gooien van vuurwerk en andere zaken tegen te gaan.  
 
Overige maatregelen 
Vooralsnog blijkt dat een deel van de mensen die zich schuldig heeft gemaakt aan geweld, zich in 
café Dito bij de Galgenwaard heeft verzameld. Dit is niet de eerste keer dat dit gebeurt. Ik wil 
voorkomen dat dit café een verzamelplaats is voor de harde kern die uit is op de confrontatie en 
onderzoek nu welke maatregelen ik daarvoor kan nemen.    
 
Het plateau met leistenen wordt zo snel mogelijk verwijderd, om te voorkomen dat deze opnieuw als 
wapen worden gebruikt. Ook nemen we andere maatregelen in de openbare ruimte. Vanuit 
Stadsbedrijven is het gebied rondom de Galgenwaard opgeruimd. De kosten die hiervoor door de 
gemeente zijn gemaakt, worden waar mogelijk verhaald.  
 
Overleg FC Utrecht  
Bovengenoemde maatregelen heeft de driehoek vanmiddag in goed overleg met de directie van FC 
Utrecht besproken. Alle partijen zijn het er over eens dat de situatie van gisteravond zeer ernstig is en 
maatregelen rechtvaardigt. FC Utrecht heeft begrip voor het besluit om de eerste wedstrijd zonder 
publiek te spelen. Met het nemen van het totaalpakket aan maatregelen hopen alle partijen dat het 
voor eenieder weer veilig wordt om een wedstrijd van FC Utrecht te bezoeken en het niet nodig is om 
een grootschalig beroep te doen op de politie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Sharon A.M. Dijksma 


